
 
  

 
 
 

Protokoll Styremøte nr. 2024-01 

Tid og sted:  Onsdag 24.01.2024 kl. 17.00-19.00 Idrettens hus, Brann stadion 
Til stede: Jeanette Haveland Antoniazzi 

Ulrikke Galtung Døsvig Hoff 
  
Meldt forfall:  

Tilde Martinussen  
 

På Teams:  Hedda Høyer 
Cem Yilmaz Cem 
Simen Urianstad  
Kristen Kvame  
 
Anita Lervik, NBBF primærkontakt Region Vest 

 
Ikke meldt forfall: Daniel Husevik 
 
Fra administrasjonen Vest/referent: Lene Instebø 
 
Saksliste 
 
Sak nr. 01/2024 Godkjenning av saksliste, og saker til eventuelt. 
  Vedtak: Sakslisten ble godkjent med 7 sak til eventuelt. 

- Situasjonen i Rogaland 
- Møtedatoer for styremøte 
- Møtedatoer for klubbledermøter 
- Retningslinjer for berammede kamper når uforutsette 

(vær)situasjoner oppstår.  
- NBBF Region SØR 
- Idrettskretsting i Rogaland  
- Valgkomite til NBBF 

    
Sak nr. 02/2024 Protokoll fra forrige styremøte. 
 Vedtak: Protokoll 2023-09 ble godkjent.  
 
Sak nr. 03/2024 Oppfølging av saker 

Sak nr. 68/2023 Varsling om avvik i regionsseriene.  
Vest må fortsatt ha fokus på den negative holdning og atferd som 
utvises i regionsserien. Vi må være tydelig å adresse dette til 
klubbene og at denne atferden ikke er ikke i tråd med våre verdier. 
Klubbene må oppfordres til å jobbe internt for å endre en negativ 
kultur preget av konfronterende oppførsel, aggressive holdninger 
og negativt kroppsspråk som er meldt inn er i oppblomstring.  
 



 
  

 
 
 

Vedtak: Informasjon vedr Fair Basket er delt på Vest sin side og tas 
opp igjen på klubbledermøte.  
 
Sak nr. 69/2023 Regionsmesterskap 
Haukelandshallen er ikke tilgjengelig for begge helger som er 
terminfestet for RM.  
Kontaktet klubb hadde ikke anledning til å arrangere RM.  
Med dette som utgangspunkt ønsker styret at RM fordeles på 
færrest mulige haller og at det gjennomføres i haller som ligger 
nært hverandre. 

 
Styret vil vurdere til neste sesong om RM kan gjennomføres i 
Rogaland.  
 
Vedtak: Administrasjonen jobber videre med å få tak i haller og 
arrangørklubb til RM. 

     
Sak nr. 04/2024 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 

 AU orienterte styret om sak de har behandlet. Saken omhandler 
oppførsel mellom to trenere.  

  
DL orienterte styret om hva som er gjort siden sist og status i 
administrasjonen. Per dags dato er det mye arbeid på 
administrasjonen, spesielt for driftsansvarlig. Dette henger blant 
annet sammen med flere lag i seriespill, dommeroppsett og 
organisering av dommerkurs i tillegg.  
DL er fortsatt sykemeldt i 70% og en del arbeidsoppgaver er 
overført til NBBF.  

      
 DL orienterte også om antall gjennomførte kurs i 2023:   

 2023 2022 
Kurs Antall 

kurs 
Antall 
deltagere 

Antall 
kurs 

Antall 
deltagere 

Kampleder 6 69 3 39 
Aspirantdommer 5 35 3 11 
Regionsdommer 1 3 1 5 
Trener EB 3 51 4 24 
Trener 1 1 3 1 11 

 
Økning i antall deltagere på kampleder-, og aspirantdommerkurs 
bidrar også til at dommeroppsettet flyter bedre. Flere yngre 
aspiranter er kommet til og det jobbes kontinuerlig med å følge 
disse opp med veiledere og å sette opp gode meddommere. 

    
 Skoleturnering skulle etter planen vært gjennomført i november 

2023 i Bergen. Det lot seg ikke gjennomføre blant annet fordi DL er 
sykemeldt. Skoleturnering bør gjennomføres innen april. 



 
  

 
 
 

Haukelandshallen er ikke aktuell grunnet pågående arbeid. 
Sandslihallen kan være et alternativ. DL purrer opp arrangørklubb 
med tilbakemelding for aktuell dato.  

 
  Vedtak: Styret tok orientering til etterretning. 
    
Sak nr. 05/2024 Økonomi 

Administrasjonen gikk gjennom økonomirapport for desember. 
Resultatet hittil i år viser et godt overskudd sammenlignet med 
budsjett. Av utestående gjenstår EB arrangørtilskudd kr 50.000. 
Venter rapportering fra klubber. I tillegg dommerutgifter på rundt 
100.000 som omfatter dommerreiser, honorar for 
prosjektmedarbeider, dommerveiledning, honorar for kursholdere 
(fra september til desember), rundt kr 100.000  
Tilskudd fra NBBF er ikke registrert innkommet. DL sjekker opp. 
 
 Vedtak: Styret tok økonomirapportene til etterretning 
 

Sak nr. 06/2024 Dommerutviklingsprosjektet 
    

Vedtak: Utsettes til neste styremøte 
 
Sak nr. 07/2024 Reiseutgifter for dommere 

Styret diskuterte mulighet for å ha en minimumsgrense av 
transportetappe uten at dette skal dekkes som kjørekostnader.  
I Visma er det ikke mulig å legge inn en minimumsgrense for 
kjøring. Dersom det skal innføres en minimumsgrense vil det føre 
til at administrasjonen i mye større grad må følge opp i mye større 
grad enn i dag.  
 
Vedtak: Styret vedtok at dommerreiser slik det foreligger også 
opprettholdes for sesongen 2024/25. 

 
Sak nr. 08/2024 Regionsting 
   Forberedelser til regionstinget og oppgavefordeling.  

Styret vil avholde regionstinget fysisk fredag 26. april slik at også 
delegater fra Rogaland gis anledning til å delta.  
Dersom det er vanskelig å få dirigent til denne dagen, vil onsdag 24. 
april være et alternativ og da vil møtet være hybrid.  
Styreleder kontakter dirigent. 
DL sender fjorårets beretning til styremedlemmene.  

 
Baskettinget er satt til 4. og 5. mai, og styret starter arbeidet med å 
invitere inn delegater for NBBF Region Vest. Dette tas opp på 
klubbledermøtene.  
 

 



 
  

 
 
 

Saknr. 09/2024 Eventuelt 
Situasjonen i Rogaland 
Styret ble av styreleder orientert om den tilspissede situasjonen 
som har bygget seg opp i sone SØR.  Administrasjonen stiller til 
møte sammen med representant fra NBBF i løpet av februar.  
 
Møtedatoer for styremøte 
Onsdag 14. februar 
Onsdag 20. mars 
Onsdag 10. april  
 
Dato for klubbledermøte 
Klubbledermøte i Bergen 21. februar. 
Klubbledermøte i Rogaland 5. og 6. mars.   
 
Retningslinjer for berammede kamper når uforutsette 
(vær)situasjoner oppstår.  
Administrasjonen har fått henvendelser vedr avvikling av 
berammede kamper når det meldes om uvær.  
Styret diskuterte saken og kom til følgende vedtak.  
 
Vedtak: Styret var tydelig på at så lenge fergene går og veiene er 
åpne avvikles kampene som berammet.  
Uforutsette situasjoner som f. eks trailervelt og ingen 
omkjøringsmuligheter, må kampen settes opp på ny og regionen 
dekker eventuelle dommerutgifter som kommer.  
 
NBBF Region SØR 
Jeanette og Anita orienterte om Region SØR.  
 
Idrettskretsting i Rogaland  
20. april i Stavanger 
 
Valgkomite til NBBF 
Styreleder informerte om at valgkomiteen til NBBF har startet sitt 
arbeid med å finne kandidater og ønsker tilbakemelding fra 
regionens styre på hvordan de syns ting har fungert på neste 
styremøte.  
 

 
 
Møteslutt kl. 19.30 
 
Referent Lene Instebø 01.02.2024 
Gjennomlest av regionsleder 01.02.2024 


